



Travelling with pets

- [Travelling with pets in the EU](#)
- [Travelling with pets from non-EU countries](#)
- [Travelling with pets BREXIT](#)

More information on the movement of pets is available on [the EU website](#).

Information for travelers traveling with dogs, cats & ferrets

Cherry nie znaja granic

The animals must have:

- 1 AN INDIVIDUAL IDENTIFICATION
- 2 A VALID ANTI-RABIES VACCINATION
- 3 AN IDENTIFICATION DOCUMENT
- 4 AN APPROPRIATE RESULT OF RABIES ANTIBODY TITRATION TEST *
- 5 A PROPER TREATMENT AGAINST ECHINOCOCCUS MULTILOCULARIS *

4* In case of travel from third countries not mentioned in Annex II of Regulation (EU) No 527/2013
5* only for dogs moved to Member States listed in Regulation (EU) 2018/678 and Norway

The identification document of the animal for movement within the European Union is correctly and completely filled in the **EU PASSPORT**

For travel outside the EU, the requirements of the third country additionally apply (for more information, please contact the relevant diplomatic establishment or consular institution).

CAUTION! BEFORE LEAVING THE EU, ALSO CHECK THE RETURN REQUIREMENTS TO THE EU!

The EU passport allows to return to the EU, provided that all necessary information is completed in the document before leaving the EU territory and that the anti-rabies vaccination remains still valid. In all other cases, the **HEALTH CERTIFICATE** issued by an official veterinarian of third country will be an identification document.

Detailed information is available on the General Veterinary Inspectorate's website: www.wetgiw.gov.pl in section: *Information for travelers* → *Travelling with pets*

Informacja dla podróżujących z собакą, koшкой, фреткой

Cherry nie znaja granic

У ЖИВОТНОГО ДОЛЖНО ИМЕТЬСЯ:

- 1 ИНДИВИДУАЛЬНОЕ МЕЧЕНИЕ
- 2 ДЕЙСТВУЮЩАЯ ПРИВИВКА ОТ БЕШЕНСТВА
- 3 ИДЕНТИФИКАЦИОННЫЙ ДОКУМЕНТ
- 4* ТРЕБУЕМЫЙ РЕЗУЛЬТАТ ИССЛЕДОВАНИЯ ТИПИРОВАНИЯ АНТИТЕЛ ПРОТИВ БЕШЕНСТВА *
- 5* СООТВЕТСТВУЮЩАЯ ПРОФИЛАКТИКА ГЛИСТОВ*

4* в случае путешествия из третьих стран, которые не перечислены в приложении II к постановлению (ЕС) № 527/2013
5* относится исключительно к собакам, перемещаемым в страны-члены, которые перечислены в постановлении (ЕС) 2018/678 и Норвегия

Идентификационным документом животного, предоставляющим возможность перемещения на территории Европейского Союза является правильно и полностью заполненный **ПАСПОРТ ЕС**.

В случае путешествия за пределы ЕС, дополнительно действуют требования данной третьей страны (за дополнительной информацией обращайтесь в соответствующее дипломатическое или консульское учреждение).

ВНИМАНИЕ! ПЕРЕД ВЫЕЗДОМ СЛЕДУЕТ ПРОВЕРЬ ТАКИЕ ТРЕБОВАНИЯ ПО ОБРАТНОМУ ВВОЗУ В ЕС!

Паспорт ЕС предоставляет возможность обратного ввоза в ЕС, при условии, что вся необходимая информация будет заполнена в документе перед выездом из ЕС, а вакцинация против бешенства остается действующей. В другом случае идентификационным документом будет являться **ВЕТЕРИНАРНЫЙ СЕРТИФИКАТ**, оформленный официальным ветеринарным врачом третьей страны.

Detailed information is available on the General Veterinary Inspectorate's website: www.wetgiw.gov.pl in section: *Information for travelers* → *Travelling with pets*

Informacje dla osób podróżujących z psem, kotem, fretką

Cherry nie znaja granic

ZWIERĘ POWINNO POSIADAĆ:

- 1 INDYWIDUALNE OZNAKOWANIE
- 2 WAŻNE SZCZEPIONIE PRZECIWKO WŚCIEKLIZNIE
- 3 DOKUMENT IDENTYFIKACYJNY
- 4* ODPRAWIDNIY WYNIK BADANIA MIARECZKOWANIA PRZECIWCAŁE WŚCIEKLIZNIE *
- 5* WŁAŚCIWA PROFILAKTYKA PRZECIWPOASOŻYTNICZA *

4* w przypadku podróży z państw trzecich nie wymienionych w załączniku II do rozporządzenia (UE) nr 527/2013
5* wyłącznie w odniesieniu dotów przemieszczanych do państw członkowskich wymienionych w rozporządzeniu (UE) 2018/678 i Norwegii

Dokumentem identyfikacyjnym zwierzęcia umożliwiającym przemieszczanie się po terytorium Unii Europejskiej jest prawidłowo i完全nie wypełniony **PASPORT UE**.
W przypadku podróży poza terytorium UE dodatkowo obowiązuje wymaganie danego kraju trzeciego (więcej informacji należy zasięgnąć we właściwej placówce dyplomatycznej lub konsularnej).

UWAGA! PRZED WYJAZDEM NALEŻY SPRAWDZIĆ RÓWNIEŻ WYMAGANIA POWROTNE DO UE!

Pasport UE umożliwia powrót do UE, pod warunkiem, że wszystkie niezbędne informacje zostaną uzupełnione w dokumencie przed opuszczeniem UE, a szczepienie przeciwko wściekliznie będzie nadal ważne. W każdym innym przypadku dokumentem identyfikacyjnym będzie **SWIADECTWO ZDROWIA**, wydane przez urzędowego lekarza weterynarii kraju trzeciego.
Szczegółowe informacje są dostępne na stronie internetowej Głównego Inspektoratu Weterynarniego: www.wetgiw.gov.pl w zakładce: *Informacje dla podróżnych* → *Podróże ze zwierzętami towarzyszącymi*



Fundusze Europejskie



Rzeczpospolita Polska

Unia Europejska
Europejskie Fundusze Strukturalne i Inwestycyjne

